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Mevrouw de Voorzitter, 

Ik ben Arthur van Zon, voorzitter van wijkcommissie 5 De Schooten West gerelateerd 
aan de Stichting Huurders Belang Den Helder. 

Voorzitter, commissie leden genodigden en andere aanwezigen.  

 

In de eerste plaats wil ik een paar mensen bedanken. 

Majoor Vulpen en Kapitein Ermens die toch maar de moeite hebben genomen om 
ons te woord te willen staan en daarvoor naar Den Helder zijn gekomen. 

Ook de directrice van Den Helder Airport Mevrouw van de Hoff wil ik bedanken voor 
haar inzet om dit te bereiken. 

Het jammerlijk van dit gesprek is dat het niet heeft geleid tot het resultaat wat wij voor 
ogen hadden. Wel weten wij welke instanties wij in de arm zouden kunnen nemen 
om de metingen van geluidssterkte te verrichten. 

Zoals ik in de vorige vergadering al heb gezegd is het rapport van de Gemeente Den 
Helder moeilijk te lezen. Daarbij komt dat de opsteller van het rapport Dhr. G. de 
Loos niet reageert al je er vragen over stelt. Jammer. 

Wel willen wij graag weten welke Wethouder deze materie in zijn portefeuille heeft 
zodat wij die kunnen benaderen. 

Ik wil u wel iets meegeven. 

Deze vergaderingen zijn openbaar en worden in de regionale dagbladen aan 
gekondigd.  Alleen de locatie schrikt mensen af, men wil gewoon naar binnen kunnen 
lopen om dit bij te wonen en niet alle plichtplegingen die nu benodigd zijn uitvoeren. 

Ik dank u voor uw aandacht. 

 


